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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:171 Utvisningar

Den 27 januari 2016 förutspådde dåvarande inrikesminister Anders Ygeman i 
en intervju i SVT att uppemot 80 000 personer skulle utvisas från Sverige. 
Totalt ansökte cirka 163 000 personer om asyl i Sverige 2015. Regeringen 
räknade med att en stor del av dessa skulle komma att utvisas. Uppdraget om 
utvisningarna formulerades i regleringsbrev till polisen och Migrationsverket. 
Dock verkställde polisen i fjol enbart 4 000 ärenden som överlämnats från 
Migrationsverket. Året dessförinnan, 2017, rörde det sig om 4 200.

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till justitie- och 
migrationsminister Morgan Johansson:

 

Vad avser ministern att göra för att få återvändandet att fungera bättre än 
tidigare, eftersom många personer uppenbarligen befinner sig illegalt i Sverige?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-07
Besvaras senast
2019-02-20 kl. 12.00


